
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 22. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 234
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Klima-, Energi- og Forsyningsministeriet har oplyst i 
»Notat om afrapportering om VE-brændstofsammensætning«, den 9. november 2021, j. 
nr. 2021-1167, at der i 2020 skulle være anvendt 357 TJ avanceret biogas og 172 TJ 
avanceret biodiesel, når det fremgår af »Branchestatistik 2021« fra Drivkraft Danmark, 
at der i 2020 blev anvendt 6 mio. m3 biogas til transport svarende til 239 TJ, og af 
Emmelev A/S er blev leveret 11,5 mio. liter avanceret biodiesel til det danske marked i 
2020 svarende til 380 TJ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Helveg Petersen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Helveg.Petersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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